
Protokół Nr 4.2015

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

 która odbyła się w dniu 27 marca 2015r.

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury , Sportu i Rekreacji w Dubiczach 

Cerkiewnych.

 Stan rady - 15

Obecni radni – 12

Radni Rady Gminy obecni na sesji :

(zgodnie z listą obecności)

1. Czmiel Jan

2. Czykwin Mikołaj

3. Holonko Mikołaj

4. Karpiuk Jerzy 

5. Kot Michał 

6. Kendyś Wiktor

7. Leoniuk Mikołaj

8. Misiejuk Włodzimierz 

9. Oksentiuk Nina

10. Rybak Mikołaj

11. Szimoniuk Walentyna 

12. Szymaniuk Irena

Ponadto w sesji udział wzięli :

  1. Leon Małaszewski –  Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne

  2. Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy Dubicze Cerkiewne

  3. Anna Kulik – Skarbnik Gminy Dubicze Cerkiewne



4. Mikołaj Janowski- Radny Województwa Podlaskiego

oraz sołtysi wsi:

1. Kiryluk Irena

2. Rybak Mikołaj

3. Kendyś Wiktor

4. Szymaniuk Irena

5. Niczyporuk Maria

6. Guryn Ewa

7. Charytoniuk Anna

8. Daniluk Agnieszka

9. Pietroczuk- Sajewicz Jan

10. Chmara Marek

11. Leoniuk Mikołaj

            Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz.  12.40 otworzył  4 zwyczajną Sesję 

Rady  Gminy.  Stwierdził  obecność  12  radnych,  co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych 

uchwała.  Przywitał  zaproszonych  gości,  Wójta  Gminy,  radnych,  sołtysów  oraz  wszystkich 

pozostałych uczestniczących w sesji.

             Listy  obecności  radnych  i  pozostałych  osób  uczestniczących  w  obradach  stanowią 

załącznik do protokołu.

Do punktu 2

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał proponowany porządek obrad :

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

4.  Realizacja wniosków z poprzedniej  sesji.

5.  Interpelacje i zapytania radnych.

6.  Podjęcie uchwał w sprawie:



1) zatwierdzenia sprawozdań finansowych instytucji kultury za 2014 rok,

2) zmian w budżecie gminy na 2015 rok,

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2015-2032,

4) zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dubiczach Cerkiewnych,

5) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne w 2015 roku,

6)  ustalenia  zasad  na  jakich  przewodniczącemu  organu  wykonawczego  jednostki 
pomocniczej będzie przysługiwała dieta oraz  zwrot kosztów podróży, 

7) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy na 2016 
rok,

8) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi ustalenia 
wysokości stawki opłaty oraz  stawki  za  pojemnik,

7.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

8.  Sprawy różne.

9. Zamknięcie 4 Sesji Rady Gminy. 

Po czym zwrócił się o zgłoszenie ewentualnych wniosków i propozycji zmian lub poprawek 

do porządku obrad. Wniosków ani poprawek nie zgłoszono.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (12 obecnych, 12 głosów „za”) przyjęła 
powyższy porządek obrad.

Do punktu 3

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzednie sesji znajduje się na 

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub 

uwagi będzie uważał, że protokoły zostały przyjęte.

Do punktu 4

Wójt  Gminy  Pan  Leon  Małaszewski  poinformował  radnych  o  zrealizowanych  wnioskach  z 

poprzednich  Sesji  Rady  Gminy  Dubicze  Cerkiewne.  Wszystkie  wnioski  radnych  dotyczące 

poprawy stanu technicznego i utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne 

zostały wysłane do Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce.

Jeżeli chodzi o  pozostałe wnioski zgłoszone przez radnych będą  realizowane na bieżąco.



Do punktu 5

1. Pan Michał Kot radny wsi Istok

- „ wnioskuję o naprawę krawężnika we wsi Istok, bo rozmywa”

- „ proszę o wytyczenia drogi zagumiennej od strony lasu w miejscowości Istok„ 

- „proszę o wytyczenie drogi gminnej między Jagodnikami, a miejscowością Istok”

2. Pan Mikołaj Holonko radny wsi Jagodniki

-” Proszę o naprawę dróg (Morgowaja- Zagumienna -Siemiwołoki),

-”Proszę o naprawę, wyrównanie zapadlin  mostku (Szemotianka)” 

3. Pan Mikołaj Rybak radny wsi Tofiłowce

-”Wnioskuję o naprawę i wyrównanie drogi na odcinku Tofiłowce -Rutka oraz Koryciski- 

Tofiłowce”

-”  Wnioskuję  aby we  wsi  Tofiłowce  obok  świetlicy  wiejskiej  wybudować  magazyn  na 

przechowywanie sprzętów”

4. Pani Irena Szymaniuk radna wsi Grabowiec

-” Proszę o przedłużenie do godziny 23.00 oświetlenia ulicznego we wsi Grabowiec”,

-” Proszę o naprawę drogi we wsi Grabowec obok posesji 32”,

-” Proszę o przeniesienie tablicy informacyjnej – sołtys wskaże miejsce”

-„Wnioskuję  o  oczyszczenie  posesji  nr  76  w  Grabowcu  dlatego  że  jest  zaniedbana, 

porośnięta suchą trawą co stwarza zagrożenie pożarowe”

5. Pan Mikołaj Leoniuk radny wsi Rutka

- „ Naprawa drogi w Rutce koło Leoniuk Piotra”

6. Pan Wiktor Kendyś radny wsi Górny Gród

-” Proszę o wyremontowanie drogi w Bobince w kierunku Państwa Patejczuków” droga 

gminna

-” Proszę o naprawę i wycinkę krzaków na drodze w Górnym Grodzie w kierunku Pani 

Oksentowicz” droga gminna

- „Wnioskuję o wyrównanie skarpy na drodze powiatowej”

7. Pan Włodzimierz Misiejuk radny wsi Dubicze Cerkiewne

- „ Proszę o oczyszczanie gminnych działek na ul. Osiedlowej”

8. Pan Jerzy Karpiuk radny wsi Werstok

-  „Propozycja  zakupienia  czasopism  do  biblioteki  w  Dubiczach  Cerkiewnych  w  celu 

zainteresowania mieszkańców  np. „ Nowiny Podlaskie”

- „  Wnioskuję , aby rodziny wielodzietne posiadające Kartę Dużej Rodziny otrzymywały 



ulgi dotyczące opłaty za odpady komunalne”

Do punktu 6

do ppkt. 1

Projekt  uchwały w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdań finansowych instytucji  kultury za 

2014 rok omówiła Pani Anna Kulik Skarbnik Gminy pytań nie zgłoszono.  Po wysłuchaniu treści 

projektu został on poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział  12 radnych.  Za podjęciem uchwały głosowało 12 rodnych, 

przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 4.23.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 27 marca 2015 roku

w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych instytucji kultury za 2014 rok.

Do ppkt. 2

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok został omówiony przez 

Panią Annę Kulik Skarbnika Gminy  na komisji  pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został 

poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział  12 radnych.  Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 

przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 4.24.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2015 roku

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.

Do ppkt. 3

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Dubicze 

Cerkiewne na lata  2015-2032, został  omówiony przez Panią Annę Kulik Skarbnika Gminy  na 



komisji pytań nie zgłoszono, po odczytaniu projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało się -0.

 Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 4.25.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2015 roku

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 

2015-2032.

Do ppkt. 4

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dubiczach 

Cerkiewnych,  został omówiony na komisji, pytań nie zgłoszono, po odczytaniu projekt uchwały 

został poddany pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Za podjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 4.26.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2015 roku

w sprawie  zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dubiczach 

Cerkiewnych.

Do ppkt. 5

Projekt  uchwały w sprawie   programu opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi oraz  zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne w 2015 roku, został omówiony przez 

Pana Leona Małaszewskiego Wójta Gminy,  po odczytaniu projekt uchwały został  poddany pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 

przeciw-0, wstrzymało się -0.

 Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy większością głosów podjęła uchwałę:



Uchwała nr 4.27.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2015 roku

w sprawie  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt.

Do ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie  ustalenia zasad na jakich przewodniczącemu organu wykonawczego 

jednostki pomocniczej będzie przysługiwała dieta oraz  zwrot kosztów podróży, został  omówiony 

przez Wójta Gminy na komisji,  po odczytaniu projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało się -0

 Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 4.28.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2015 roku

w sprawie   ustalenia zasad na jakich przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej będzie przysługiwała dieta oraz  zwrot kosztów podróży.

Do ppkt. 

Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie 

gminy na  2016 rok, został  omówiony przez  Wójta  Gminy Pana Leona  Małaszewskiego,  który 

zwrócił się do Rady Gminy , aby zrezygnowali na rok 2016 z funduszu sołeckiego, po krótkich 

obradach  projekt uchwały został odczytany i poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało się -0



 Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 4.29.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2015 roku

w sprawie   niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy na 

2016 rok.

Do ppkt. 8

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi  ustalenia  wysokości  stawki  opłaty  oraz  stawki   za   pojemnik,  przedstawił  Pan 

Mikołaj Ławrynowicz Sekretarz Gminy, po wysłuchaniu większa część radnych postanowiła

 podwyższyć stawiki opłaty za pojemnik o pojemnik 120l w następujący sposób:

- odpady zbierane i odbierane w sposób selektywny – 10zł

- odpady zbierane i odbierane w zmieszany – 20zł, po omówieniu  i odczytaniu projektu uchwały 

został on poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało się - 4

 Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy większością głosów podjęła uchwałę:

Uchwała nr 4.30.2015

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2015 roku

w sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

ustalenia wysokości stawki opłaty oraz stawki  za  pojemnik

Do punktu 7 

W  punkcie  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  zabrał  głos  Pan  Leon 

Małaszewski Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne zadeklarował, że wszystkie wnioski radnych zostały 

zanotowane i będą realizowane w miarę możliwości. Natomiast jeżeli chodzi o wnioski związane z 

naprawą dróg powiatowych zostanie wysłane pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce.



 Do punktu 8

Pan  Jerzy  Karpiuk  Przewodniczący  Rady  Gminy  udzielił  głosu  dla  Pana  Mikołaja 

Janowskiego Radnego Województwa Podlaskiego,  który podziękował dla  Wójta  i  pracowników 

gminy, którzy bezpłatnie wypełniają wnioski o dopłaty dla rolników, apelując do rolników z terenu 

gminy  Dubicze  Cerkiewne,  że  nie  należy  zwlekać  do  ostatecznego  terminu  ze  składaniem 

wniosków do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Hajnówce.

Do punktu 9

W związku z  wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

rodnym i osobom zaproszonym za udział w sesji, po czym o godzinie 14.30  zamknął 4 Sesję Rady 

Gminy.

Protokołowała: Mirosława Stocka

Przewodniczący Rady Gminy

Jerzy Karpiuk


